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Z A P I S N I K 

 
sa OSME REDOVNE SJEDNICE Općinskog vijeća održane dana 26.07.2017. godine sa 
poĉetkom u 16,30 sati u prostorijama Općine Breza-Sala Općinskog vijeća. 
  
 Sjednicom je predsjedavao  predsjedavajući Općinskog vijeća Jusić Vedad. 
  
 Po izvršenoj prozivci konstatovano je da sjednici Općinskog vijeća prisustvuje 20 
vijećnika. Vijećnica Amina Jekalović je najavila kašnjenje. 
 Osim vijećnika sjednici Općinskog vijeća su prisustvovali: Općinski naĉelnik Munib 
Zaimović, pomoĉnici Općinskog naĉelnika: Meliha Beširević, Smajila Omerhodţić, Salih 
Hasanspahić, Herco Huso, savjetnici općinskog naĉelnika  Mustafić Eldin i Dţambić Mirza, 
predstavnik Ipsa instituta, predsjednik i ĉlanovi Odbora za provedbu Etiĉkog kodeksa, 
predstavnici politiĉkih partija SDP i SDA i predstavnici medija. 

 
Predsjedavajući Općinskog vijeća Jusić Vedad upoznao je vijećnike da su odrţane 

dvije sjednice predsjednika klubova parlamentarnih stranaka, te da su zapisnik o istim dobili u 
meterijalima, a dostavljeno je mišljenje Komisije za Statut i propise. 

Zatim se pristupilo razmatranju i usvajanju Zapisnika sa sedme redovne sjednice 
Općinskog vijeća Breza. 
 Primjedbu na Zapisnik dao je vijećnik Avdić Edin, koji je zatraţio da se u zapisniku na 
trećoj strani kod dijela gdje je pokrenuo incijativu ispravi sljedeće  „Da poslovnice banaka sa 
podruĉja Općine Breza u mjesecu promocije posjete brezanske škole, vrtić i biblioteku i da 
doniraju odreĊena materijalno-finansijska sredstva  jer imaju moralnu obavezu u odnosu na 
graĊane Općine Breza. TakoĊer poziva menadţment firmi Telemah i Telekom, kao i ostale 
uspješne kompanije da se u mjesecu promocije ukljuĉe i doniraju materijalno- finansijska 
sredstva koja su potrebna za normalan rad javnih ustanova“.  
TakoĊer je istakao da je on postavio pitanje: Kome će graĊani općine prijaviti pojavu zmija na 
podruĉju općine i ko je nadleţan za sanaciju terena? A, ne pitanje: „šta je poduzeto povodom 
najezde zmija?“. 
 Vijećnik Bajrić Fetah u okviru rasprave po zapisniku postavio je pitanje: zašto na 
sastanku predsjednika klubova u dnevni red nije uvrštena i taĉka dnevnog reda Izvještaj o 
izvršavanju Budţeta Općine Breza  za 2017. godinu kvartalno (tromjeseĉni izvještaj) juli 2017. 
godine kako  je usvojenu u  Programu rada Općinskog vijeća za 2017 godinu te zašto ne 
poštujemo vlastite usvojene odluke? 
 Pomoĉnik Općinskog naĉelnika Meliha Beširević objašnjava da je sluţba duţna 
Izvještaj o izvršavanju Budţeta dostaviti ministarstvu finansija do 20.07.2017. godine, te 
nakon dostavljanja mišljenja od strane ministrarstva finansija, priprema se Izvještaj za 
Općinsko vijeće koji pored tabelarnog dijela zahtijeva i tekstualno obrazloţenje, te iz 
proceduralnih  razloga izvještaj se nije mogao dostaviti do kraja mjeseca jula, te da ubuduće 
ovaj izvještaj treba planirati za kraj mjeseca augustu tekuće godine. 
 Vijećnik Bajrić Fetah istiĉe da je poenta u nepoštivanju usvojenih odluka Općinskog 
vijeća, koje smo sami  usvojili. 



2 

Adresa: Bogumilska br.1 tel:032/786-061 centrala, 032/786-020 centrala, fax:032/786-031, 032/786-041 
e-mail:vijece@breza gov.ba.  

 Primjedbi na Zapisnik više nije bilo, te je nakon provedenog postupka glasanja 
konstatovano da je isti usvojen sa datim primjedbama jednoglasno sa 20 glasova ZA, bez 
protiv i suzdrţanih glasova. 
 Potom se prešlo na odgovore po vijeĉnićkim pitanjima. 
 Vijećnik Avdić Edin istakao je da nije zadovoljan odgovorom Općinskog pravobranioca 
koji se odnosi na pravila i procedure kada Općinsko vijeće ne prihvati izvještaj o radu javnih 
ustanova ĉiji je osnivaĉ općina. Oĉekivao je da Općinski pravobranilac  bude autoritet istine 
kada su u pitanju pravila i procedure i da bude zaštitnik društvenog i javnog dobra, te da bar 
malo doĊe do depolitizacije u radu javnih ustanova i javnih preduzeća. Ukoliko upravni odbor 
ne provede pravne procedure, ko je taj ispred osnivaĉa da to uradi. 
 Vijećnik Arif Sirotanović ponovo insistira na provedbi Odluke o javnom redu i miru, te 
da li je ista dostavljena Policijskoj stanici Breza radi primjene. 
 Safet Zahirović ispred Struĉne sluţbe Općinskog vijeća pojasnio da je po pitanju 
primjene Odluke o javnom redu i miru izvršena ispravka tehniĉke greške, te da je Komisija za 
Statut i propise uradila preĉišćeni tekst odluke, te jedan primjerak dostavila i Policijskoj stanici 
Breza. 
 Zatim se prešlo na postavljanje novih vijeĉnićkih pitanja. 
 Vijećnik Salĉinović Fikret postavio je vijeĉnićko pitanje koje se odnosi na vodovod 
Mahmutović Rijeku, šta je razlog ĉestog muĉenja vode u periodu kada je veoma malo 
padavina, te da li je to posljedica nekih aktivnosti u vodozaštitnoj zoni ovog vodozahvata.  
(Radu vijeća  prikljuĉio se vijećnik Bajrić Fetah u 17,15 sati.) 
  Vijećnik Arif Sirotanović ponovo pokreće incijativu oko popravke rasvjete u ulici Stara 
kula i kod zapoĉetog spomenika šehidima i palim borcima u Brezi. 
 Vijećnica Selma Beširević postavila je pitanje:  hoće li put u ulici S.Bešlagića u Brezi 
biti popravljen poslije radova na ucjevljenju potoka u istoj ulici i postavljanju uliĉne rasvjete? 
 Vijećnik Buljetović Ĉamil zahvalio se organizatorima na uspješnoj organizaciji 
„Šehidskog trunira“ u Ţupĉi. TakoĊer, podsjetio, da je ove godine desetogodišnjica  blokade 
raĉuna F.K Rudar,  te pita ko je kriv za ovakav poloţaj ovog brezanskog kluba. Postavio  je 
pitanje ko je i na koji naĉin donirao dresove igraĉima Mladosti iz Ţupĉe, a da igraĉi Rudara 
nisu dobili  donaciju, da li je donacija došla od rudara ili od direktora rudnika? 
 Vijećnik Bašić Mirnes postavio je pitanje o moguĉnosti postavljanja više leţeĉih 
policajaca na putu Banjevac - G.Breza zbog nepridrţavanja brzine kretanja vozila od strane 
vozaĉa ĉime ugroţavaju ostale uĉesnike u saobraćaju. 
 Postavio je i vjeĉnićko pitanje koje se odnosi na kontrolu broja pasa lutalica  i njihovo 
uklanjanje sa ulica i parkova i drugih prostora općine. 
 Vijećnik Kadrić Memsud postavio je pitanje kad će biti nastavljene aktivnosti na 
izgradnji projekta planiranog na platou bivše robne kuće u Brezi. 
 Vijećnik Salĉinović Fikret  podsjetio da su u prošlom sazivu vijeća javne ustanove bile 
bez upravljaĉkih organa oko  8 mjeseci .  
 Zatim se pristupilo utvrĊivanju dnevnog reda. 
  
  Predsjedavajući Općinskog vijeća predloţio je dnevni red kao u sazivu.  
 Prijedlog za proširenje dnevnog reda dao je predsjednik kluba SDA, Mirza 
Ahmedspahić, koji je predloţio da se u dnevni red uvrsti Usmena Informacija komisije o 
stanju na SRC „ADA“ Breza. 
 Vijećnik Sokić Dţevahid istakao je da ukoliko Općinski naĉelnik u okviru svog 
Izvještaja ima namjeru da vijeće izvijesti o aktivnostima povodom dodjele sportsko 
rekreacionog centra ADA-Breza, nije potrebno proširivati dnevni rad. 
 Ĉlan komisije za praĉenje aktivnosti ulaganja u objekat SRC „ADA“ ispred Općinskog 
vijeća Zaimović Anes upoznao je vijećnike da je ova komisija vršila uvid u planirane i izvršene 
akivnosti ulaganja u ovaj objekat od strane općine i investitora, te da će izvještaj vijeću  
dostaviti na sljedećoj sjednici vijeća, a trenutno će dati usmenu informaciju o stanju objekta. 
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 Predsjedavajući Općinskog vijeća dao je na glasanje prijedlog predsjednika kluba SDA  
da se u dnevni red uvrsti usmena informacija o stanju na SRC „ADA“ Breza. 
 Nakon provedenog postupka glasanja konstatovano je da se dopuna dnevnog reda 
usvaja sa 14 glasova ZA i 5 suzdrţanih glasova, bez glasova protiv. 
  (Glasanju nije prisustvovao vijećnik Bajrić Fetah.) 
 Nakon toga jednoglasno sa 19 glasova ZA bez glasova suzdrţanih i protiv usvojen je 
sljedeći dnevni red sa datom dopunom: 

 
 

D N E V N I    R E D 
        

1. Usmena informacija o radu Općinskog naĉelnika izmeĊu odrţanih sjednica. 
2. Razmatranje Nacrta izmjena i dopuna Regulacionog plana „Centar“ Breza i  Odluke o 

provoĊenju izmjena i dopuna Regulacionog plana „Centar“ Breza te donošenje 
zakljuĉka o provĊenju javne rasprave po istim. 

3. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o pokretanju procesa strateškog planiranja- 
pristupanje izradi i provoĊenju Strategije razvoja Općine Breza (2017-2021.) 

4. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o uslovima, naĉinu i postupku prodaje 
neizgraĊenog gradskog   graĊevinskog zemljišta u vlasništvu Općine Breza putem 
javnog nadmetanja- licitacije.  

5. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o naknadama za zauzimanje javnih 
površina u toku trajanja privredne i kulturno- sportske manifestacije „Bazenijada 2017“. 

6.   Razmatranje i usvajanje Izvještaja o realizaciji Programa rada Općinskog  
      vijeća  za period  od 01.01. 2017. do 30.06.2017godine. 
7.  Razmatranje i usvajanje Izvještaja o odrţanim izborima za ĉlanove savjeta  
     mjesnih zajednica na podruĉju Općine Breza i donošenje zakljuĉka 
     o potvrĊivanju rezultata izbora. 
8.  Razmatranje i usvajanje Izvještaja o provedenim aktivnostima projekta:  
     „Stambeno zbrinjavanje Roma u Brezi –izgradnja stambenog kompleksa 

i unapreĊenje prateće komunalne infrastrukture u romskom naselju“- Faza I,  
sa prijedlogom zakljuĉka. 

9.  Razrješenje i imenovanje ĉlana Komisije za izbor, imenovanja i administrativne 
     poslove.  

     10. Usmena Informacija  o stanju na SRC „Ada“ Breza. 
 

Ad.1 
 Usmena informacija Općinskog naĉelnika o aktivnostima izmeĊu odrţanih sjednica. 
 Općinski naĉelnik Zaimović Munib upoznao je vijećnike da su voĊene  aktivnosti na 
izradi Izvještaja o izvršavanju Budţeta Općine Breza za prvih 6 mjeseci tekuće godine.U prvih 
6 mjeseci 2017. godine  ostvaren je Budţet u iznosu od oko dva miliona tristotrideset hiljada 
KM  što je  za oko 102% više  od planiranih. TakoĊer je naglasio da je 350 hiljada naplaćeno 
od zaostalih potraţivanja. Iznos od 650 hiljada su neizmirene obaveze. Tekuće redovne 
obaveze se redovno izmiruju. Od neizmirenih obaveza 150 hiljada ostalo je da se izmiri za 
poljoprivredni podsticaj  za 2016. godinu. 
 TakoĊer se vode aktivnosti na uspostavljanju 15 infrastrukturalnih projekata na 
podruĉju Općine Breza. 
- ObezbjeĊena su sredstva za završetak lokalnog puta u Ţupĉi, te sanaciju klizišta na Opreću. 
- Nastaviće se i projekat harmonizacije za još 4 katastarske općine na usaglašavanja katastra 
i gruntovnice. 
- Zapoĉet će se sanacija lokalnih puteva prema utvrĊenom planu. 
- ObezbijeĊena su sredstva za rekonstrukciju magistralnog puta R-444 u izosu od 250 hiljada. 
- Zapoĉet će i projekat uvoĊenja led rasvjete na podruĉju grada Breza. 



4 

Adresa: Bogumilska br.1 tel:032/786-061 centrala, 032/786-020 centrala, fax:032/786-031, 032/786-041 
e-mail:vijece@breza gov.ba.  

- Trenutno se vode aktivnosti na ucjevljenju potoka Jasike. 
 TakoĊer se vode aktivnosti na realizaciji zapoĉetih i planiranih infrastrukturalnih 
projekata. 
 Izvršena je i nabavka kamiona smeĉara za potrebe komunalnog preduzeća. Ukupna 
dostadašnja ulaganja na infrastrukturalnim projektima  iznose oko milion i 400 hiljada KM. 
 Upoznao je vijećnike da je Općina Breza meĊu 11 općina u Federaciji ušla u projekat 
izrade Strategije jedinica lokane samouprave. 
 (Radu vijeća se prikljuĉili Fetah Bajrić i Jekalović Amina u 17,15 minuta.) 
 

Ad.2 
Razmatranje Nacrta izmjena i dopuna Regulacionog plana „Centar“ Breza i  Odluke o 

provoĊenju izmjena i dopuna Regulacionog plana „Centar“ Breza, te donošenje zakljuĉka o 
provoĊenju javne rasprave po istim. 
 Pomoĉnik općinskog naĉelnika za prostorno ureĊenje, zaštitu okolice, geodetske i 
imovinsko pravne poslove Smajila Omerhodţić pojasnila je da se ovom odlukom utvrĊuju 
uslovi korištenja, izgradnje, ureĊenja i zaštite prostora i naĉina provoĊenja izmjena i dopuna 
regulacionog plana Centar, a naroĉito granice prostorne cjeline, urbanistiĉko-tehniĉkih uslova 
za izgradnju graĊevina, uslovi za ureĊenje graĊevinskog zemljišta, ureĊenje zelenih i 
slobodnih površina, te odnosi prema postojećim objektima. ProvoĊenje plana vrši se na naĉin 
i postupak utvrĊen vaţeĉim zakonom o prostornom ureĊenju i planovima višeg reda. Svi 
radovi i intervencije u granicama obuhvata plana moraju biti u skladu sa istim. Istakla je da su 
izmjene i dopune nacrta regulacionog plana izraĊene prema datim smjernicama. Predlaţe da 
se rok za javnu raspravu odredi u roku od 30 dana s tim da se javna rasprava u Općini odrţi 
od 01.08-15.08.2017. godine, te nakon toga dostavi IPSA  institutu radi unošenja eventualnih 
promjena.  
 Vijećnici Avdić Edin, Bašić Mirnes i Fetah Bajrić uĉestvovali su u raspravi, te su 
zatraţili dodatna pojašnjenja koja se odnose na broj planiranih objekata u Zanatskom Centru 
te lokaciju istih, prijedlog za planiranje djeĉijeg igrališta  u ovom obuhvatu, kao i moguĉnost 
izmještanja privrednog objekta-strojna radionica. 
 Uĉesnika u raspravi više nije bilo pa je predsjedavajući općinskog vijeća predloţio 
sljedeĉi: 

 Z A K LJ U Ĉ A K 
 
I 

 UTVRĐUJE SE  Nacrt  izmjena i dopuna Regulacionog plana „Centar“ i Odluka o 
provoĊenju izmjena i dopuna Regulacionog plana „Centar“. 

 
II 

 Javnu raspravu sprovesti u periodu od 01.08.2017. do 15.08.2017. godine.  
 

III 
 Javnu raspravu sprovesti u okviru vijećnika, privrednika, predstavnika mjesnih 
zajednica i ostalih zainteresovanih subjekata na podruĉju Općine Breza. 
 

IV 
 Za realizaciju zakljuĉka zaduţuje se Sluţba za prostorno ureĊenje, zaštitu okolice, 
geodetske i imovinsko-pravne poslove. 

 
V 

 Zakljuĉak stupa na snagu danom donošenja i isti će se objaviti u „Sluţbenom glasniku 
Općine Breza“. 
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             Nakon provedenog postupka glasanja konstatovano je da je predloţeni zakljuĉak 
usvojen jednoglasno za 20 glasova ZA, bez protiv i suzdrţanih glasova.  
             (U trenutku glasanja u sali prisutno 20 vijećnika.)  
 
                                                                     Ad. 3 
 Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o pokretanju procesa strateškog planiranja- 
pristupanje izradi i provoĊenju Strategije razvoja Općine Breza (2017-2021.) 
 Pomoĉnik općinskog naĉelnika Salih Hasanspahić pojasio je da je na osnovu Javnog 
poziva za podnošenje prijava jedinica lokalne samouprave u BiH za uĉešće u implementaciji 
projekta integrisanog projekta (ILDP) III, kojeg podrţavaju vlada Švicarske i UNDP BiH, 
Općina Breza je u predviĊenom roku uredno podnijela prijavu na istu, te ispunila sve uslove 
navedene u smjernicama za podnosica prijave.  
 Nakon toga uslijedilo je potpisivanje Memoranduma o razumijevanju izmeĊu UNDP i 
Općine Breza i Protokola o saradnji izmeĊu Općine Breza i Projekta integrisanog razvoja 
(ILDP), Općina Breza se kao partnerska općina obavezala na puno uĉešće u projektu IDLP 
III, te na uspostvljanje sistema za upravljanje lokalnim razvojem i na donošenje strategije 
Općine Breza za period 2017-2021. godine. 
 Vijećnik Avdić Edin izrazio je zadovoljstvo za ulazak u ovaj projekat. Istakao je da nam 
se nudi moguĉnost, a ne obaveza da kao jedinica lokalne samouprave uĊemo u 
implementaciju Projekta integrisanog lokalnog razvoja kojeg podrţava  Vlada Švicarske i 
UNDP u BiH, uz novĉano uĉešće od 5.000 KM. Iz prijedloga se vidi da ţele proširenje 
obuhvata lokalnih zajednica  kao i povezivanje općina i kantona te stvaranje ekonomskih 
regija. PredviĊeno je  i provoĊenje drugih programskih aktivnosti. Postavlja se pitanje da li se 
usvajanjem ove odluke stavlja van snage ranije usvojena Odluka o  izradi Strategije razvoja 
Općine Breza za razdoblje 2017.-2021. godine, te koje smo kriterije morali ispuniti da bi smo 
ušli u ovaj projekat. Mi kao općina  ne znamo taĉno razvoj kapitalnih investicija i ne znamo 
šta ćemo raditi u budućnosti. U svakom pogledu mi kao lokalna zajedica moramo uraditi našu 
strategiju razvoja i obezbijediti novĉana sredstva za istu, a meĊunarodna zajednica će pruţiti 
struĉnu podršku kod izrade iste.  Naglasio je da je općinski Budţet socijalnog karaktera  i vrlo 
malo sredstava je predviĊeno za razvojne planove. Mi moramo imati kvalitetne i dobre 
projekte da bi mogli dobiti sredstva  Evropskih fondova, a za dobre projekte će uvijek biti 
sredstava. 
 Ućešće u raspravi uzeo je i predsjedavajući Općinskog vijeća koji je pojasnio da je na 
2. redovnoj sjednici usvojena  Odluka o  izradi Strategije razvoja Općine Breza za razdoblje 
2017.-2021. godine. 
 Salih Hasanspahić je pojasnio da izrada strategije znaĉi pravljenje plana aktivnosti po 
datim smjernicama EU. Odabrane Općine ovim procesom ulaze u meĊusobno takmiĉenje u 
pogledu izrade prijedloga strategije razvoja, te Općina koja bude imala najbolje prijedloge, bit 
će u prioritetu za dobijanje ulaska u projekat. Pojasnio je da se daje saglasnost Općinskom 
naĉelniku Općine Breza da na osnovu ove Odluke, a u skladu sa uslovima i dinamikom 
Projekta ILDP izvrši formiranje općinskih struĉnih razvojnih timova za podruĉja saradnje iz 
ĉlana 2. Protokola o saradnji izmeĊu Općine Breza i Projekta integrisanog lokalnog razvoja 
(ILDP) od jula 2017. godine. U skladu sa prethodnim ĉlanom, u provedbi ove Odluke posebno 
će se voditi raĉuna o ukljuĉivanju relevantnih razvojnih aktera i graĊana u proces planiranja i 
izvještavanja i to predstavnika NVO, poslovnog sektora i javnih institucija i ostalih razvojnih 
aktera iz lokalne i šire zajednice u proces izrade lokalne razvojne strategije putem općinskog 
razvojnog tima, zatim o ukljuĉivanju vijećnika u procese strateškog planiranja i praćenja 
ostvarenja implementacije razvojne strategije putem komisija ili drugih relevantnih tijela, te u 
aktivnostima obuke od strane ILDP-a. Pojasnio je da se donošenjem ove Odluke stavlja van 
snage ranije donesena Odluka o izradi Strategije razvoja Općine Breza za razdoblje  
2017.-2021. godine. 
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 Vijećnik Kadrić Memsud istakao je vaţnost donošenja strategije i ulaska Općine Breza 
u ovaj projekat. 
 Vijećnik Bajrić Fetah postavio je pitanje ko će biti u timu za izradu strategije. 
 Općinski naĉelnik pojasnio je da će Općinsko vijeće moţe predloţiti ĉlanove za izradu 
strategije, te se u ovaj tim mogu ukljuĉiti i vijećnici Općinskog vijeća. 
 Vijećnica Jekalović Amina postavila je pitanje da li će jednokratni iznos od 5.000 KM 
biti dovoljan za izradu ove strategije, te da li će zahtijevati povlaĉenje dodatnih sredstava iz 
Budţeta općine. Obzirom da smo ušli u drugu polovinu godine postoji li moguĉnost da se 
donošenje strategije pomjeri od 2018.-2022. godne. 
 Uĉesnika u raspravi više nije bilo, te je nakon provedenog postupka glasanja 
konsatovano je da je Odluka o pokretanju procesa strateškog planiranja- pristupanje izradi i 
provoĊenju Strategije razvoja Općine Breza (2017.-2021.) usvojena jednoglasno sa 21 glas 
ZA, bez suzdrţanih i glasova protiv.  
 

                                                          Ad. 4. 
 Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o uslovima, naĉinu i postupku prodaje 
neizgraĊenog gradskog graĊevinskog zemljišta u vlasništvu Općine Breza putem javnog 
nadmetanja- licitacije.  
 Pomoĉnik općinskog naĉelnika Smajila Omerhodţić pojasnila je da vijeće u okviru 
svojih nadleţnosti donosi odluke o upravljanju i raspolaganju imovinom lokalne samouprave u 
skladu sa zakonom. Odluku o naĉinu i uvjetima raspolaganja nekretnine u vlasništvu Općine 
donosi općinsko vijeće na prijedlog naĉelnika općine.  
 Odlukom o provoĊenju Regulacinog plana „AUTOSOBRAĆAJ“ planirana je izgradnja 
poslovnog objekta – prodajni centar i parkinga za potrebe prodajnog centra na parceli  kao u 
prijedlogu. Urbanistiĉko-tehniĉki uslovi za izgradnju poslovnog objekta utvrĊeni su rješenjem 
Sluţbe za prostorno ureĊenje, zaštitu okolice, geodetske i imovinsko pravne poslove.  
 Obzirom da je predmetna nekretnina u posjedu i u vlasništvu Općine Breza sa dijelom 
1/1, stekli su se uslovi za prodaju iste putem javnog nadmetanja-licitacije, radi privoĊenja 
zemljišta trajnoj namjeni. 
  Poĉetna prodajna cijena po kojoj će se vršiti javno nadmetanje –licitacija utvrĊena je 
na osnovu procjene stalnog sudskog vještaka arhitektonske struke i za 1m/2 iznosi  
100 ,00KM. 
 Vijećnik Avdić Edin zatraţio je pojašnjenje o broju predviĊenih parcela kao i o visini 
ulaganja Općine u infrastrukturalno ureĊenje, te koliko će Općina Breza imati koristi od 
prodaje tog zemljišta. 
 Vijećnik Kadrić Memsud podrţava vijećnika Avdić Edina, te traţi pojašnjenje o naĉinu 
licitacije.  
 Pomoĉnik općinskog naĉelnika Smajila Omerhodţić je odgovorila na postavljena 
pitanja, te da odluku  donosi Općinsko vijeće. 
  Uĉesnika u raspravi više nije bilo, te je nakon provedenog postupka glasanja 
konsatovano da je Odluka o uslovima, naĉinu i postupku prodaje neizgraĊenog gradskog   
graĊevinskog zemljišta u vlasništvu Općine Breza putem javnog nadmetanja-licitacije 
usvojena jednoglasno sa 21 glas ZA, bez suzdrţanih i glasova protiv. 
 

Ad. 5 
 Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o naknadama za zauzimaje javnih površina 
u toku trajanja privredne i kulturno- sportske manifestacije „Bazenijada 2017“. 
 Pomoĉnik Općinskog naĉelnika Salih Hasanspahić pojasnio je razloge donošenja 
odluke  radi obavljanja djelatnosti, pruţanja usluga i prezentacije proizvoda na privrednoj i 
kulturno-sportskoj manifestaciji i utvrĊivanja visine naknade za zauzimanje javnih površina. 
 Vijećnik Kadrić Memsud smatra da  na ovoj manifestaciji ima vrlo malo sadrţaja koji 
promovišu i prezentiraju privredu na podruĉju Općine Breza. 
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 Pomoĉnik Općinskog naĉelnika za finansije Meliha Beširević pojasnila je da mi ne 
moţemo uticati na sadrţaj Bazenijade i da svako ima pravo da uĉestvuje i da se prijavi i da 
su to sadrţaji koji pokazuju stvarno stanje . 
 Uĉesnika u raspravi više nije bilo, te je nakon provedenog postupka glasanja 
konsatovano da je Odluka  o naknadama za zauzimanje javnih površina u toku trajanja 
privredne i kulturno- sportske manifestacije „Bazenijada 2017.“usvojena sa 17 glasova ZA, i 4 
suzdrţana, bez glasova protiv.    

Ad. 6 
 Razmatranje i usvajanje Izvještaja o realizaciji Programa rada Općinskog vijeća  za 
period  od 01.01. 2017.  do 30. 06.2017. godine. 
 Predsjedavajući Općinskog vijeća Jusić Vedad u uvodnom dijalu istakao je da 
Općinsko vijeće u izvještajnom periodu odrţalo šest redovnih i jednu tematsku sjednicu na 
kojima su razmatrani propisi iz nadleţnosti Općinskog vijeća. Kolegij općinskog vijeća u 
saradnji sa općinskim naĉelnikom, pomoćnicima općinskog naĉelnika sekretarom općinskog 
vijeća utvrĊivali su dnevni red razmatrali problematiku koju je potrebno uvrstiti u dnevni red 
predviĊenu Programom rada Općinskog vijeća i  problematiku koja  se pojavljivala na samom 
terenu i koju je trebalo rješavati na sjednicama Općinskog vijeća, razmatra pokrenute 
incijative,  te na Općinskom vijeću donosili  akte kojim  reguliše i provodii politiku na podruĉju 
općine. Općinsko vijeće je u izvještajnom periodu izvršilo blizu 80 % predviĊenog plana, a 
procenat od 20 % nismo izvršili iz razliĉitih razloga. 
 Vijećnica Škrgić Belma ispred kluba vijećnika neovisnih kandidata osvrnula  se na  
globalnu sliku Općinskog vijeća .Istakla je da je na samom poĉetku rada Općinskog vijeća 
osjetilo da su pojedini vijećnici sebe vidjeli kao vaţnije u odnosu na druge i sebe proglasili 
pozicijom, te odredili i mjesta gdje će ko sjediti. Iznijela je kritiku na naĉin prenošenja rada 
vijeća putem video zapisa od strane lica koje nije kompetentno i koje iz konteksta rada vijeća 
u trajanju od 4 sata iznosi dijelove koje sam  ocijeni da trabe prenijeti. Predlaţe da se u 
buduće vrši prenos rada vijeća u cijelom trajanju, a da se ne prenose pojedini dijelovi. Imala 
je primjedbu kod formiranja stalnih radnih tijela Komisija gdje su preovladavali  predstavnici 
vodećih stranaka. Nedopustivo je insistiranje na objavljivanju spiska lica koja su dobili 
socijalnu naknadu,  a da nisu objavljeni spiskovi lica koji su primali daleko veće iznose meĊu 
kojima ima i vijećnika. Ne postavljaju se pitanja koliko se sredstava potrošilo na objavljivanje i 
poništavanje konkursa za postavljanje upravljaĉkih struktura u JU, zbog ĉega se duţi 
vemenski period postavljaju v.d. izvršioci zbog toga što se vladajuće stranke ne mogu 
dogovoriti, a na kraju ispaštaju graĊani koji nemaju kome da se obrate. Pokrenute incijative 
od strane opozicionih stranaka nikada nisu uzete u razmatranje. Gorući problemi graĊana u 
prvom redu problem odlaganja otpada se ne rješava i iz mjeseca u mjesec se odlaţe. Uputila 
je kritiku svima kao ljudima pa onda vijećnicima kada se nismo udostojili odati poĉast  
obiljeţavanja genocida u Srebrenici gdje se odazvao samo jedan vijećnik. Pohvalila je rad 
općinskog naĉelnika i zatraţila da ne dozvoli da ljudi iz sjene utiću na voĊenje politike u 
općini. Predlaţe da se ne osvrćemo na prošlost nego da radimo za buduĉnost i dobrobit 
lokalne zajednice i graĊana općine.  
 Vijećnik Bajrić Fetah istakao je da mi kao vijećnici moramo znati nadleţnosti 
Općinskog vijeća i o tome komentaristi. Mi smo na sjednici Oćinskog  vijeću usvojili Program 
obavljanja komunalnih usluga, koji se iz kojih razloga ne poštuje, pa niko iz komunalnog 
preduzeća nije našao za shodno da izvrši ĉišćenje naselja Bate kako je predviĊeno usvojeno 
u Programu. Ko je odgovoran pa se odluke Općinskog vijeća ne poštuju. Općinsko vijeće je tu 
ako treba nešto dodati ili promijeniti i niko bez saglasnosti Općinskog vijeća ne moţe ništa 
mijenjati. Traţi od općinskog naĉelnika i općinskih sluţbi da budu odgovorni i  korektni i da 
poštuju i izvršavaju odluke Općinskog vijeća i da na vrijeme opsluţe Općinsko vijeće 
informacijama  materijalima koje traţi. 
 Vijećnik Avdić Edin istiĉe da plan  i program Općinskog vijeća obuhvata sve ingerencije 
lokalne zajednice. Na osnovu plana i programa Općinsko vijeće usmjerava svoje aktivnosti za 
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rješavanje svih problema u interesu graĊana općine. Rezultat toga rada je donošenje 
kvalitetnih odluka, rješenja, drugih akata. Vaţno je da svi akte proizašli iz rada Općinskog 
vijeća budu izvršeni i realizovani. 
 Predlaţe: 
-  traţenje odgovornosti od struĉnih sluţbi i nosiaca  struĉnih sluţbi, a ne da nam priĉaju šta 
su radili nego šta je uraĊeno. 
- razmatranje vijećnićkih pitanja i incijativa od strane kolegija Općnskog vijeća koje nisu 
realizirane, zašto i to kvartalno preko svojih predsjedniĉkih klubova (incijative:rješavanje pasa 
lutalica, estencijalna lista lijekova koja je štetna za graĊane, uklanjanje animalnog otpada, 
pripremanje informacija za zimsko odrţavanje i postavljanje horizontalne signalizacije), a što 
je regulisano Poslovnikom o radu Općinskog ieća. 
 Vijećnik Kadrić Memsud podrţava diskusiju vijećnika Avdić Edina. 
 Safet Zahirovć ispred Struĉne sluţbe Vijeća istakao je da Vijeće u svom radu mora 
poštovati Statut, Poslovnik i Etiĉki kodeks. TakoĊe se mora pridrţavati i dostignutih standarda 
koje je Vijeće postiglo u svom radu u saradnji sa misijom OSCE u BiH.  
 Predsjednik Etiĉkog odbora Hajduković Mirsad istakao je da se vijećnici u svom radu 
moraju pridrţavati Statuta i Poslovnika o radu Općinskog vijeća kao i Etiĉkog kodeksa. 
Istakao je da vijećnici u svom radu moraju djelovati iskljuĉivo u društvenom, a ne u liĉnom 
interesu i da u meĊusobnoj komunikaciji uvaţavaju i poštuju jedni druge, bez obzira na 
vjersku, spolnu i stranaĉku pripadnost. Uoĉeno je da vijećnici u dosadašnjem radu krše 
pravila propisana Etiĉkim kodeksom. To kršenje se ogleda  što se pojedini vijećnici ponašaju 
arogantno,nekorektno i nedoliĉno prema drugim vijećnicima i uĉesnicima u radu.Ĉesto se 
ĉuju dobacivanja, podsmjehivanja i podrugljiv ton. TakoĊer je primjećeno da neki vijećnici u 
svom obraćanju za govornicom skreću sa teme dnevnog reda što nervira ostale, a sam 
predsjedavajući ne kontroliše i ne reaguje na ovakvo ponašanje. Nekorektno je od strane 
vijećnika što izostaju i ne odazivaju se na javne manifestacije iako su uredno i blagovremeno 
pozvani. Skrenuo je paţnju na prikladno odijevanje vijećnika. 
 Vijećnik Avdić Edin istakao je da se mi moramo baviti suštinom, a ne formom. Mora se 
imati u vidu da je parlament, skupština, općinsko vijeće ustvari verbalna arena gdje se odvija 
monolog, dijalog i bude tu i sukoba mišljenja, daju se incijative, sugestije, ali sve to mora biti u 
granicama demokratskog ponašanja. Podsjetio je da vijeće u dosadašnjem radu ostvarilo 
dosta toga i mimo usvojenog Programa rada vijeća. TakoĊer je rad predsjedavajućeg 
Općinskog vijeća ocijenio sa najvećom ocjenom i da je ušao u psihologiju vijećnika. Zatraţio 
je od vijećnika da se pridrţavaju ĉlana 15.Etiĉkog kodeksa i da ga dobro prouĉe. Diskutabilno 
je to šta se to smatra nedoliĉnim ponašanje te istiĉe da Vijeće dobro radi kao i sam 
predsjedavajući Općinskog vijeća, što se vidi i po donešenim aktima. 
        Vijećnik Bajrić Fetah istiĉe da smo mi svi razliĉitog temperamenta i razliĉito reagujemo.  
Odgovorno tvrdi da je u prošlom sazivu neko upravljao radom vijeća, te da je bilo da se 
sjednice odrţavaju bez vijećnika jedne politiĉke partije, gdje je dolazilo do kršenja zakona i 
procedura. Traţenjem od općinske sluţbe da izvršavaju i pripremaju odluke donesene od 
strane Općinskog vijeća,  nije nametanje i upravljanje općinskim sluţbama, što  se stavlja na 
teret. Predlaţe da se prilikom obrazlaganja i rasprave ne daju paušalne ocjene i da ako ima 
neko nešto da kaţe tj.da kaţe imenom i prezimenom, te da se svi moramo meĊusobno 
uvaţavati. 
 Vijećnik Buljetović Ĉamil daje podršku radu Etiĉkog odbora, te da je njihov izvještaj 
objektivan i realan pristup i pregled rada Općinskog vijeća. 
 Vijećnik Sirotanović Arif daje podršku radu Etiĉog odbora.  
 Uĉesnika u raspravi nie bilo,  te je nakon provedenog postupka glasanja konstatovano 
da je Izvještaj o realizaciji Programa rada Općinskog vijeća  za period  od 01.01. 2017.  do 
30. 06.2017. godine usvojen jednoglasno sa 21 glasom ZA, bez protiv i suzdrţanih glasova. 
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Ad. 7 
 Razmatranje i usvajanje Izvještaja o odrţanim izborima za ĉlanove savjeta mjesnih 
zajednica na podruĉju Općine Breza i donošenje zakljuĉka o potvrĊivanju rezultata izbora.  
 Predsjednik komisije za sprovoĊenje izbora za ĉlanove savjeta mjesnih zajednica 
Safet Zahirović upoznaje vijećnike o toku i postupku i rezultatima provedenih izbora. Upoznao 
je vijećnike da se izbori u mjesnoj zajednici Prhinje i Zaloţje moraju ponoviti zbog podnešenih 
prigovora. Istakao je da mjesnu zajednicu kao instituciju moramo dignuti na veći nivo obzirom 
da je mjesna zajednica baza odakle sve poĉinje i da su provedeni izbori rezultat stvarnog 
stanja u mjesnim zajednicama. 
 Vijećnik Arif Sirotanović na osnovu odziva biraĉa predlaţe da se izbori u mjesnoj 
zajednici Breza 1,2 i 3 obnove zbog slabog odziva biraĉa. 
 Vijećnik Suljagić Mirzet pohvalio je rad Komisije te istakao da je komisija uradila onako 
kako je mogla i da rezultati pokazuju stvarno stanje i ne zainteresovanost graĊana. Da bi se 
poboljšalo postojeće stanje u mjesnim zajednicama predlaţe da se u budţetu predvide 
sredstva za naknade za rad predsjednika mjesnih zajednica. Ukoliko neke mjesne zajednice 
smatraju da je prekršena izborna procedura imaju moguĉnost da ponove izbore, ali o svom 
trošku. TakoĊer je istakao da bi trebalo izvršiti pregrupisavanje mjesnih zajednica obzirom da 
neke mjesne zajednice po broju stanovnika ne mogu imati status mjesne zajednice. 
 Vijećnik Buljetović Ĉamil istiĉe  da je mjesna zajednica osnovna ĉelija društva i lokalne 
zajednice i postavlja se pitanje zašto je odziv biraĉa slab. Smatra da su graĊani izgubili 
povjerenje u izbore i institucije vlasti jer su se ĉesto radili dirigovani izbori. Drugo što pada u 
oĉi je jednonacionalni sastav i bez prijedloga drugih naroda. Treba traţiti izlaz i uzrok 
ovakvog stanja ne zainteresovanosti za mjesne organe kao osnovne ĉelije društva. 
 Vijećnik Bajrić Fetah je pojasnio da mjesnu zajednicu Breza ne ĉini samo grad Breza 1 
i 2 nego i ostale podruţnice u kojima  je izlaznost bila zadovoljavajuća.  
 Safet Zahirović je dao pojašnjenje taĉke 2. predloţenog zakljuĉka koja se odnosi na 
peticiju graĊana naseljenih mjesta Prhinje i Zaloţje, te prijedloga da se izborni proces u tim 
mjesnim zajednicama ponovi. TakoĊer je pojasnio da će sluţba za privredu izvršiti 
implementaciju taĉke 1.predloţenog zakljuĉka.  
  Vijećnik Sokić Dţevahid ukazao je na tehniĉku grešku taĉke 2.zakljuĉka. 
 Vijećnik Arif Sirotanović predlaţe da se za taĉke 1 i 2 predloţenog zakljuĉka glasa 
pojedinaĉno što  nakon provedenog postupka glasanja Vijeće nije prihvatilo. 
   
 Nakon toga predsjedavajući općinskog vijeća predloţio je sljedeći: 

 
Z A K LJ U Ĉ A K 

 
I 

DAJE SE SAGLASNOST na Izvještaj o odrţavanju izbora za ĉlanove savjeta mjesnih 
zajednica na podruĉju Općine Breza, koji su odrţani dana 01. jula 2017.godine. 

 
II 

 U naseljenim mjestima Prhinje i Zaloţje ponoviti izborni proces do naredne sjednice 
Općinskog vijeća. 

III 
      Za realizaciju taĉke I. Zakljuĉka zaduţuje se Sluţba za privredu, a  realizaciju taĉke II. 

zaduţuje se Sluţba za privredu i Komisija za provoĊenje izbora za ĉlanove savjeta mjesnih 
zajednica. 

                                                                    IV 
 Zakljuĉak objaviti u  u Sluţbenom glasniku Općine Breza. 
 

 Nakon provedenog postupka glasanja konstatovano je da se predloţeni zakljuĉak 
usvaja sa 17 glasova ZA i 4 suzdrţana glasa  bez glasova protiv.  
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Ad. 8 

  Razmatranje i usvajanje Izvještaja o provedenim aktivnostima projekta „Stambeno 
zbrinjavanje Roma u Brezi–izgradnja stambenog kompleksa i unapreĊenje prateće 
komunalne infrastrukture u romskom naselju“- Faza I, sa prijedlogom zakljuĉka. 
  Pomoćnik Općinskog naĉelnika Salih Hasanspahić upoznao je vijećnike da je u skladu 
sa javnim pozivom Ministrastva za ljudska prava i izbjeglice Općina Breza pravovremeno 
dana 09.09.2013. godine podnijela projektni prijedlog pod nazivom „Stambeno zbrinjavanje 
Roma u Brezi–izgradnja stambenog kompleksa i unapreĊenje prateće komunalne 
infrastrukture u romskom naselju“- Faza I. Ukupna vrijednost projekta je 310.37.93 KM, a 
traţeni iznos od Ministarstva je 199,294,04 KM. 
  Komisija za odabir prioritetnih projekata iz oblasti stambenog zbrinjavanja Roma  u 
BiH, Općini Breza dodijelila u potpunosti traţeni iznos od 199,284,04 KM uz uĉešće općine 
od 111,243,89 KM, koji se ogledaju  kroz  troškove otkupa zemljišta na kome se planira 
izgradnja objekata, troškovi izrade projektne dokumentacije, troškovi ucjevljenja potoka u 
romskom naselju (unapreĊenje komunalne infrastrukture). Na osnovu navedene odluke, te 
potpisanog memoranduma o razumjevanju, potpisan je i ugovor o prijenosu sredstava. 
  Mišljenje Sluţbe za finansije, inspekcijske poslove i opću upravu od 07.07.2017. 
godine grant sredstva u traţenom iznosu obezbijedit će se iz redovnih poreznih prihoda 
Općine Breza.   
  Vijećnik Bajrić Fetah istakao je da su grant sredstva u iznosu od 199,284,04 KM  
utrošena ne namjenski za tekuće potrebe. Ko je i na što potrošio, ko je odgovoran za 
utrošena sredstva. Traţi da se pojasni mišljenje Općiskog pravobranioca o prijedlogu  
Ugovora o saradnji koji se namjerava zakljuĉiti izmeĊu Općine Breza kao korisnika srdestava 
i Ministarstva za ljudska prava i izbjeglice BiH. 
   Pomoĉnik Općinskog naĉelnika Meliha Beširević pojasnila je da  su grant sredstva u 
iznosu od 199,294,04 KM na osnovu Odluka o pozajmici donesenih od strane Općinskog 
naĉelnika od 15.08 i 10.01.2014. godine u cjelosti potrošena na redovne tekuće izdatke 
Općine. Sredstva za nastavak realizaije I faze navedenog projekta u iznosu od 199.294.04 bit 
će obezbijeĊen iz redovnih poreznih prihoda Općine Breza. 
  Vijećnik Kadrić Memsud predlaţe da damo podršku u obezbjeĊivanju  pomenutih 
sredstava da bi se zapoĉeti projekat i nastavio. 
  Vijećnik Avdić Edin slaţe se da se treba naći rješenje u obezbjeĊivanju sredstava, ali 
isto tako šef finansija se ne smije dovesti u sivu zonu i  trebao je pismenim putem upozoriti 
Općinskog naĉelnika da se radi o nemjenskim sredstvima i da se trebala zatraţiti saglasnost 
Općinskog vijeća. 
  Uĉesnika u raspravi više nije bilo, te je nakon provedenog postupka glasanja 
konstatovano da je sa 14 glasova ZA i 5 suzdrţanih glasova usvojen Izvještaja o provedenim 
aktivnostima projekta „Stambeno zbrinjavanje Roma u Brezi –izgradnja stambenog 
kompleksa i unapreĊenje prateće komunalne infrastrukture u romskom naselju“- Faza I, sa 
prijedlogom zakljuĉka: 

Z A K LJ U Ĉ A K  
 

Ĉlan 1. 
 Ministarstvo za ljudska prava i izbjeglice BiH, kao donator, i Općina Breza, kao 
implementator, dana  11.12.2013. godine,  zakljuĉili su Memorandum o razumjevanju na 
realizaciji projekta „Stambenog zbrinjavanja Roma u Bosni i Hercegovini u 2013. godini“ broj: 
01-39-4654/13, kojim je Općina Breza preuzela obaveze i odgovornosti u vezi sa 
implementiranjem navedenog projekta i obavezala se da će se sredstva po ovom 
Memorandumu koristiti iskljuĉivo u namjenu realizacije projekta  stambenog zbrinjavanja 
Roma te da će utrošak sredstava biti  transparentan, ekonomiĉan, efikasan i u skladu sa 
vaţećim zakonskim procedurama. 
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Adresa: Bogumilska br.1 tel:032/786-061 centrala, 032/786-020 centrala, fax:032/786-031, 032/786-041 
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Ĉlan 2. 

 
Na osnovu Memoranduma iz taĉke 1. ovog zakljuĉka zakljuĉen je Ugovor o prijenosu 

sredstava za projekte „Stambenog zbrinjavanja Roma u Bosni i Hercegovini u 2013. godini“, 
broj 01/2-05-3376/13 od 11. decembra 2013 godine, na osnovu kojeg su Ministarstvo za 
ljudska prava i izbjeglice BiH i Federalno ministarstvo prostornog ureĊenja obezbjedili i uplatili 
na raĉun Općine Breza namjenska grant novĉana sredstva u iznosu od 199.294,04 KM, a 
Općina Breza se obavezala da će osigurati sufinansirajuća sredstva u iznosu od 111.243,89 
KM. Ukupna vrijednost  I faze Projekta  iznosi 310.537,93 KM. 

Općina Breza prihvatila je doznaĉena grant novĉana sredstva i obavezala se da će ista 
utrošiti iskljuĉivo za realizaciju I Faze projekta izgradnje stambenog komleksaa/zgrade od 25 
stambenih jedinica za romske porodice sa prebivalištem na podruĉju Općine Breza. 
 

Ĉlan 3. 
 

Prema  podacima Sluţbe za finansije, inspekcijske poslove opću upravu Općine 
Breza, iznesenim u mišljenju, broj: 03/1-14-2038/17 od 07.07.2017. godine, dodijeljena grant 
novĉana sredstva iz ĉlana 2. ovog Zakljuĉka su  na osnovu Odluke o pozajmici, broj: 01/2-14-
2139/14 od 15.08.2014. godine i Odluke o pozajmici, od 10.01.2014. godine, koje je donio 
Općinski naĉelnik Breza, u cjelosti  potrošena na redovne tekuće izdatke Općine Breza. 

 
Ĉlan 4. 

 
 Daje se saglasnost Općinskom naĉelniku Breza da nastavi sa realizacijom Projekta 
Stambeno zbrinjavanje Roma u Brezi: „Izgradnja stambenog kompleksa i unaprjeĊenje 
prateće komunalne infrastrukture u romskom naselju.“- I FAZA PROJEKTA i s tim u vezi 
potpiše Ugovor o saradnji sa Ministarstvom za ljudska prava i izbjeglice BiH, koji je sastavni 
dio ovog Zakljuĉka. 

Ĉlan 5. 
  
 Sredstva za nastavak realizacije I faze navedenog projekta u iznosu od 199.294,04 
KM, prema Mišljenju Sluţbe za finansije, inspekcijske poslove i opću upravu,  broj: 03/1-14-
2038/17 od 07.07.2017. godine, koje je sastavnio dio ovog zakljuĉka, obezbjedit će se iz 
redovnih poreznih prihoda Općine Breza.   
 Ugovorom iz ĉlana 4. ovog Zakljuĉka, Općina Breza će se obavezati da dodijeljena 
grant novĉana sredstva za stambeno zbrnjavanje Roma na podruĉju Općine Breza u iznos od 
199.294,05 KM utroši na izgradnju tri stambene jedinice i zajedniĉki prostor sa rokom 
realizacije 30.06.2018.godine. 
 U sluĉaju da dodijeljeni grant ne bude utrošen u skladu sa projektnom dokumentacijom 
i Ugovorom o saradnji, isti će biti vraćen Ministarstvu za ljudska prava i izbjeglice u roku od 
10 (deset) dana (ĉlan 7. predmetnog Ugovora o sardnji). 
   

Ĉlan 6. 
 
Ovaj Zakljuĉak stupa na snagu danom donošenja a objavit će se u „Sluţbenom 

glasniku Općine Breza“. 
                                                                

Ad 9. 
 

  Razrješenje i imenovanje ĉlana Komisije za izbor, imenovanja i administrativne     
poslove.  
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  Predsjednik Komisije za  izbor, imenovanja i adminstrativne poslove  na sastanku 
odrţanom 18.07.2017. godine  prihvatila je ostavku vijećnika Muratović Namika u ĉlanstvo u 
Komisiji za izbor, imenovanja i adminstrativne poslove, te za novog ĉlana predlaţe Bulbulušić 
Nejiru. 
  Uĉesnika u raspravi više nije bilo te je vijeće sa 17 glasova ZA i 5 suzdrţanih glasova 
prihvatilo prijedlog  da se u komisiju imenuje Bulbulušić Nejira. 
 

Ad 10. 
 

  Usmena informacija o stanju na SRC „Ada“ Breza. 
 Ĉlan Komisije za praĉenje ulaganja u objekat SRC „ADA“  Bajrić Fetah upoznao je 
vijećnike da je komisija zapoĉela uvid i pregled dokumentacije o iznosu i naĉinu ulaganja u 
objekat  od strane Općine Breza i firme EKO KRUG Breza kao investitora. Još uvijek komisija 
nema zvaniĉan iznos ulaganja što je u toku.  
 Općina Breza izvršila je predraĉun radova šta bi trebalo uraditi  i trenutno stanje 
objekta. Firma EKO KRUG Breza napravila je dinamiku ulaganja u objekat. Zadatak komisije 
je uvid koliko i ko je uloţio sredstava, a sva druga pitanja treba dati nadleţna sluţba. 
 Vijećnik Kadrić Memsud istakao je da nedostaju cifre informacije i da još uvijek ne 
znamo šta je i koliko je ko  uloţio u objekat, te zašto je došlo do jednostranog napuštanja 
bazena. 
 Vijećnik Avdić Edin daje podršku komisiji i kako se desilo da je investitor pušten u 
posjed objekta bez odluke Općinskog vijeća. 
 Općinski naĉelnik Munib Zamović pojasnio je da u pogledu pravne regulative općina 
pokrivena  i u svakom slućaju moţe zaštititi svoja prava. 
 Vijećnik Buljetović Ĉamil istakao je da poznaje investitora te da je došao do saznanja 
da je investitor dobio prijeteće poruke, te je zbog toga prekinuo potpisani ugovor. 
 Vijećnik Sokić Dţevahid postavio je pitanje kakav je trenutni status ovog objekta. 
 Općinski naĉelnik pojasnio da je od strane općinskog pravobranioca pokrenut 
postupak za raskid ugovora. 
 Na kraju rada sjednice, vijećnici su se  izjasnili i sloţili da se u mjesecu augustu odrţi 
redovna sjednica Općinskog vijeća. 

 
 Ovim je iscrpljen dnevni red osme redovne sjednice Općinskog vijeća Breza, koja je sa 

radom završila u 21.oo sati. 

  

 Sastavni dio ovog zapisnika  ĉini i tonski zapis sjednice. 

 
 
 
 
 
 
 
 
ZAPISNIK SAĈINILA                                                                            PREDSJEDAVAJUĆI 
Zakira Smailbegović                                                                        Općinskog vijeća 
                                                                                                                    Jusić Vedad   
 


